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ВЕСТИ 

 
Одељење комуналне 

инспекције  
издало је 45 налога,  
донело 16 решења, 1 
захтев за покретање 

прекршајног поступка, 
сачинило 23 записника са 
прегледа на лицу места и 
имало 1 сведочењe код 

прекршајног суда. Налози 
су се углавном односили 
на уклањање огревног 

дрвета, песка и 
хаварисаних возила са 

јавних површина и друге 
неправилности. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

У присуству председника Владе Србије и министра унутрашњих послова Ивице Дачића у Скупштини града Врања 
одржана је централна свечаност поводом 15. септембра Дана сектора за ванредне ситуације, на којој је најпре говорио 
начелник сектора Предраг Марић. Честитајући празник он је истакао да се у овај изузетно значајан сектор за безбедност 
грађана мора улагати, и том приликом поздравио  одлуку Владе о кадровском јачању сектора и набавци нове опреме. 
Премијер и министар унутрашњих послова Ивица Дачић у свом обраћању је нагласио да је у сектору за ванредне 
ситуације запослено 3.000 ватрогасаца-спасилаца, и да се Србија по броју ангажованих лица на овим пословима налази 
готово на последњем месту у Европи. "Због тога је Влада донела одлуку да се запосли још 500 нових ватрогасаца-
спасилаца, и да овај сектор добије нову, савремену опрему. За 12 месеци забележено је чак 46.000 интервенција, а од 
тога у 37.000 случајева се радило о пожарима. Захваљујући храбрости запослених у Сектору за ванредне ситуације 
спашено је 2.000 грађана", истакао је премијер Дачић, који је похвалио и ангажовање припадника Војске, полиције, 
жандармерије, јавних предузећа, као и локалне самоуправе. Премијер Дачић је потом доделио по 25 златних и сребрних 
медаља припадницима Сектора за ванредне ситуације за изузетне резултате исказане у обављању дужности и задатака 
заштите и спасавања угрожених грађана за време трајања ванредне ситуације. У име награђених се захвалио Ђорђе 
Бабић заменик начелника Сектора за ванредне ситуације.  

  Премијер Ивица Дачић у Врању 
Додељене медаље најуспешнијима  

поводом Дана сектора за ванредне ситуације 
 

На 17.седници Скупштине Центра за развој Јабланичког и Пчињског округа одржаној у Лесковцу 
градоначелник Врања Зоран Антић једногласно је изабран за председника. У изјави за званични градски 
сајт градоначелник Антић је рекао да му је велика част што су му чланови указали поверење, и да ће 
као новоизабрани председник настојати да још више унапреди рад Центра. "Град Врање ће у наредном 
четворогодишњем периоду имати још значајнију улогу у функционисању Центра, а то значи да ћемо 
интензивније радити на изради и реализацији пројеката, који ће допринети бржем развоју два округа. 
Наши потенцијали су велики, и то ћемо кроз имплементацију пројеката у сарадњи са партнерским 
организацијам искористити на најбољи могући начин", истакао је Антић. 

Градоначелник Антић на челу Скупштине Центра 
за развој Јабланичког и Пчињског округа 

 

Градоначелник Врања Зоран Антић и шефица регионалне канцеларије Фондације Caritas Јасмина Руговац 
потписали су Споразум о сарадњи којим је предвиђена санација ОШ "Јован Јовановић Змај". Пројекат 
подразумева замену столарије, уређење спољне фасаде, постављање заштитних завеса и реконструкцију 
тротоара. Инвестиција је вредна 120.000 еура,од којих 75% обезбеђује Caritas, а 25% град Врање. Реализацијом 
овог пројекта створиће се далеко бољи услови за рад и учење 935 директних корисника, истакнуто је приликом 
потписивања Споразума. Градоначелник Антић и шефица регионалне канцеларије Царитаса у Врању Јасмина 
Руговац изразили су жељу да ће започета сарадња бити настављена и у наредном периоду,и да ће овим 
пројектом бити обухваћене још неки школски објекти. 

За ОШ „Ј.Ј.Змај“ 120.000 евра 

 

У оквиру заједничког пројекта постављања соларних пуњача 
за мобилне уређаје у Србији, mt:s и Strawberry energy су у 
сарадњи са Градом Врањем омогућили грађанима да батерије 
мобилних телефона или других преносивих уређаја допуњују 
користећи сунчеву енергију. Поред пуњења батерија 
преносивих уређаја, соларни пуњач „Strawberry дрво“ 
омогућава и бесплатно сурфовање интернетом путем 
модернизоване mt:s мреже, који је доступан у непосредној 
близини пуњача. ,,Част ми је и задовољство да је и Врање 
један од градова у Србији  који могу да се похвале соларним 
пуњачем, јер ћемо на тај начин и практично скренути пажњу 
грађана на концепт одрживог развоја и употребу обновљивих 
извора енергије. Постављање ,,Strawberry дрвета“ је и 
обећање да ћемо, као локална самоуправа, наставити да 
пружамо подршку иновативним идејама, тим пре ако оне 
долазе као иницијатива талентованих, младих људи који 
живе и стварају у овој земљи“, рекла је Бојана Величков, 
заменица градоначелника Врања 

 

„Strawberry“ дрво и у Врању 

 

 

Саобраћајна 
инспекција 

је поднела 2 захтева за 
покретање 

прекршајног поступка 
и донела 3 решења о 

инспекцијском 
прегледу возила. 

 
 

 
Служба за заштиту 
животне средине 

донела је 2 закључка о 
одбацивању захтева о 

потреби процене 
утицаја на животну 
средину, урадила је 
анализу Извештаја о 
контроли квалитета 

ваздуха у Врању 
вредности 

концентрација сумпор 
диоксида, чађи, 

азотових оксида и 
укупних таложних 

материја. 
Извршила  је и 
инспекцијскe 

контроле наложених 
мера из области 

управљања отпадом 
и заштите ваздуха од 

загађења, 
инспекцијске 
прегледе по 

пријавама грађана и 
прослеђеним 
пријавама из 
надлежног 

Министарства у вези 
буке која се емитује 

обављањем 
регистрованих 
делатности и 

Анализу Извештаја о 
испитивању 

електромагнетног 
поља за изворе 
нејонизујућег 

зрачења (за три 
БСМТ). 

 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 
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Секретаријат за 
здравствену, 

социјалну, дечју и 
борачко инвалидску 
заштиту, избеглице и 
привремено расељена 
лица је сачинио 7 захтева 
за издавање уверења, 33 
захтева за признавање 

права војним инвалидима 
и учесницима НОР-а на 

месечно новчано примање 
и имао исплату борачког 

додатка. 
 
 

 
 
 

 

ВЕСТИ 
 

Секретаријат 
комунaлне полиције 
поднео je 34 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, издао 40 
обавештења за уплату 

мандатне казне, издао 22 
упозорења и 194 усмена 
наређења, извршио 89 

проверa идентитета 
увидом у личне исправе, 
сачинио 78 службених 

белешки, поднео 3 захтевa 
за предузимање мера и 

активности, 30 захтева за 
доставу података и 29 

обавештења по пријави 
грађана, пружио 8 

асистенцијa Секретаријату 
за инспекцијске послове и 
заштиту животне средине. 

 
 

 

ВЕСТИ 
 
 

Одсек друштвене 
бриге о деци  примио је 

155 захтева за 
остваривање права на д.д, 
58 захтева за остваривање 

права на родитељски 
додатак, 7 захтева за 

продужено породиљско 
одсуство, обавио 188 

стручних консултација у 
вези накнаде зараде за 

породиље, 275 
консултација са странкама 

у погледу остваривања 
материјалних права и 

ликвидирао 250 спискова. 
Такође je урађенo и 77 

решења о праву на дечји 
додатак. 

 
 

 
 

 

Поводом почетка нове школске године руководство града обишло је све образовне установе на 
територији Врања. Том приликом они су ђацима и просветним радницима честитали почетак наставне 
године,а посебно првацима у основним школама и ученицима који полазе у први разред средњих 
школа. На територији града Врања у први разред основних школа уписано је 936 ученика. 

03. септембар 2012. 

Руководство града обишло све школе 

На трећој седници Скупштине града Врања, након верификације мандата тројици нових одборника и 
допуне дневног реда, одборници су усвојили предлог Одлуке о приступању акустичком зонирању 
територије града Врања. Такође, усвојени су предлози Одлука о изради Плана детаљне регулације 
привредно радне зоне Бунушевац у Врању и  изради Плана детаљне регулације између Нерадовачког пута 
и обилазнице у Врању, као и предлог Плана детаљне регулације система за пречишћавање отпадних 
вода.Полемику одборника изазвао је Извештај о стању јавног реда и мира. Како се чуло у прошлој години 
регистровано је 259 прекршаја, а у 2010.години 296, што значи да је дошло до смањења.Највише 
прекршаја начинила су незапослена лица, а чак 166 су повратници у чињењу прекршаја. Од 516 захтева 
за покретање прекршајног поступка, решена су само 133 од стране Прекршајног суда у Врању.И 
представници владајуће већине и опозиције сложили су се да се морају предузети све мере, како би град 
Врање био безбедан. Једна од мера ће, како се чуло, бити и увођење видео надзора. Одборници градског 
парламента разматрали су и усвојили и извештај о стању безбедности у саобраћају, као и извештаје о рад 
јавних предузећа и установа у прошлој години, са планом финансијског пословања, изузев Народне 
библиотеке "Бора Станковић". Прихваћени су извештаји о раду Градске управе и Јавног 
правобранилиштва, а у складу са Законом и заштитник грађана је поднео извештај. На седници градског 
парламента изабрани су председници и чланови посебних и сталних радних тела за мандатни период 
Скупштине.  
 

Градоначелник Врања Зоран Антић разговарао је са извршном директорком Грађанских иницијатива 
Дубравком Велат о пројекту "YouthBuild Србија - Едуковани и активни млади". Како се чуло на 
састанку, реч је о пројекту којим ће бити обухваћено 40 младих људи из Врања,Бујановца и Прешева, 
који ће кроз шестомесечну обуку стећи вештине неопходне за запошљавање и активизам у локалној 
заједници. Пројекат траје 6 месеци, и подељен је у две фазе. У првој, која траје 4 месеца, полазници 
ће провести у интензивном учењу у Тренинг центру у Бујановцу, а другој фази Грађанске иницијативе 
ће помоћи младима приликом предузетничког подухвата, успостављања контаката са институцијама и 
другим аткивностима везаним за остваривање економске независности. Пројекат почиње да се 
спроводи у октобру,и према речима градоначелника Антића имаће пуну подршку града. На састанку 
се разговарало и о сарадњи локалне самоуправе и организације Грађанске иницијативе на другим 
пројектима.  
 

05. септембар 2012. 

Едуковани и активни млади 

 

05. септембар 2012. 

Трећа седница Скупштине града  
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ДИРЕКЦИЈА 

 
Из програма текућег 

одржавања 
саобраћајница, у 

септембру, изводили су 
се радови на 
обележавању 

пешачких прелаза и 
ознака поред свих 

основних и средњих 
школа у граду и поред 
свих дечјих вртића. У 
оквиру реализације 

дела Комуналног 
Програма који се 

односи на 
асфалтирање градских 
саобраћајница,у току 

су радови на 
пресвлачењу улице 
Тодора Шпанца са 

тротоарима, у дужини 
од 200м. Вредност 

радова је 1.400.000,00 
динара. Извођач 

радова је предузеће 
"Пет Д“. Такође се 
изводе радови на 
наношењу другог, 

финалног слоја 
асфалта у 

Јужноморавској улици, 
радови на подизању 

шахти на ниво будућег 
асфалта. Изведени су 

радови на 
асфалтирању и 

уређењу тротоара на 
раскрсници улица: 
Кнеза Милоша и 

Цетињске. 
 
 
 
 
 
 
 
 

ВОДОВОД 

 
Екипе ЈП“Водовод“, 

биле су ангажоване на 
санацији хаварија на 
водоводној мрежи у 

улицама: Симе 
Погачаревића, 

Омладинске бригаде, 
Јабланичка, на 

прикључним водовима 
у улицама: Благоја 
Паровића, Девет 

Југовића, Димитрија 
Стојковића, Блаже 
Јовановића, Ивана 

Косанчића, Миодрага 
Стојковића...на замени 
пропусног вентила у 

улици Солунских 
Ратника, на замени 
шибер затварача у 
улици Владимира 

Вујовића и на изради 
нових прикључака на 
водоводној мрежи у 

Зеленгорској улици и 
Топличкој. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

06.септембар 2012. 

Пријем у Амбасади Словачке 

 Поводом Дана уставности Словачке, у амбасади те земље у Београду, амбасадор Јан Варшо приредио 
је пријем коме је присуствовао и градоначелник Врања Зоран Антић. Његова Екселенција Јан Варшо 
је члан амбасадарског тима за Врање, и он је прошле године у септембру посетио наш град. 
"Искористио сам сусрет да са господином Варшом разговарам о интензивирању привредне сарадње, 
што је и основна улога амбасадарског тима", изјавио је за званични градски сајт градоначелник 
Антић, додајући да су повезивање и примена искустава веома корисни за ефикасније 
функционисање локалне самоуправе.  

 

Заменица градоначелника Врања Бојана Величков и члан Градског већа за пољопривреду и 
агроекономију Ненад Величковић разговарали су са представницима данске организације 
Fruits&Berries о програму развоја воћарства од 2010. до 2014.године који финансирају Владе Данске 
и Србије. Могућност да конкуришу имаће физичка и правна лица која за садњу јагодичастог воћа 
имају минимум 15 ари, а за коштуњаво воће 50 ари земљишта. Они који испуне прописане услове 
добиће садни материјал и пољопривредну механизацију у износу од 500 до 200.000 евра. Према 
речима градског већника Ненада Величковића у циљу што већег одзива пољпривредника биће 
ангажовано лице, које ће помагати у аплицирању и изради бизнис планова. 

 

05.септембар 2012. 

Шанса за развој воћарства 

 

10.септембар 2012. 

Европске интеграције и лок. самоуправе 

 

Градоначелник Врања Зоран Антић и координаторка немачке организације ХЕЛП за јужну Србију Маша 
Бубањ потписали су 40 уговора са клијентима, који су конкурисали у оквиру пројекта "Подршка локалном 
одрживом развоју кроз смањење сиромаштва и економско оснаживање". Честитајући потписницима уговора, 
градоначелник Зоран Антић је рекао да ће реализација пројекта помоћи у решавању егзистенцијалних 
проблема грађана и додао да ће Град Врање наставити да пружа подршку сличним пројектима. Маша Бубањ 
је истакла да је немачка невладина организација „ХЕЛП“ присутна на југу Србије већ 10 година,  и 
напоменула да је Врање у групи од 15 градова који учествује у пројекту "Подршка локалном одрживом 
развоју кроз смањење сиромаштва и економско оснаживање". Просечна вредност појединачног гранта је 
повећана и износи 2.400 евра, а осим опреме клијенти ће имати пословне и стручне обуке усмерене на 
обезбеђивање одрживости подржаних бизниса.Вредност пројекта је 134.672 евра, од чега град Врање 
учествује са 48.000 евра. Ово је иначе шести по реду пројекат који Град реализује са „ХЕЛП“-ом, а укупан 
број подржаних малих бизниса је 364.  

 

 

У Сталној конференцији градова и општина у Београду одржан је први састанак Радне групе за 
европске интеграције локалних самоуправа.Члан ове радне групе је Бобан Станковић, помоћник 
градоначелника Врања за привреду и локални економски развој, и по његовим речима на састанку је 
било речи о неопходности израде нацрта документа о европским интеграцијама и условима које 
локалне сампураве морају да испуне како би брже приступили ЕУ. 

11. септембар 2012. 

Потписани уговори у оквиру ХЕЛП-овог 
Пројекта подршке локалном развоју 
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

 
ОМЛАДИНСКИ 

САВЕЗ 

 
Омладински савез 

града Врања у оквиру 
реализације 

пројеката „Не 
дозволи да дрога 
управља твојим 

животом“ почиње са 
едукационим 

тренингом у основним 
и средњим школама 
на територији града 
Врања. Пројекат има 
за циљ да ученицима 

осмог разреда 
основних школа и 

првог и другог 
разреда средњих 
школа, да пружи 

основне информације 
о врстама, штетности 

конзумирања и 
последицама психо-
активних супстанци 

као и начину 
елиминисања и 

ублажавања 
штетности деловања 

истих и то са 
психолошког и 

здравственог аспекта. 
Пројекат финансира 

хуманитарна 
организација Caritas. 

 
 

 

 
УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП "Управа Бање" 
биле су ангажоване на 

припреми техничке 
документације, чишћењу 

и заливању парка, 
окопавању ружа у парку, 

чишћењу кинете реке 
,,Бањштице“, извођењу 

радова на изградњи 
фекалне канализације у 
насељима Топлачанци и 

Савинци, сређивању 
трим стаза, замени 

поломљених клупа и 
замени прскалица на 
заливном систему у 

парку. 
 
 
 

 

14.септембар 2012. 

Запажено учешће Врања  
на Сајму привреде у Цељу 

 

12. септембар 2012. 

Нове локације за инвеститоре 
 Помоћник градоначелника Бобан Станковић и члан Градског већа Горан Ђорђевић боравили су у Београду 

где су са надлежнима у Министарству одбране разговарали о реализацији Пројекта конверзије војног 
земљишта у Бунушевцу, а Град је већ започео изградњу станова за војна лица у ламели 5 у насељу Огледна 
станица. На тај начин биће створени услови за проширење постојеће индустријске зоне у Бунушевцу за око 
110 хектара.  „Проширење индустријске зоне допринеће стварању повољних услова за долазак нових 
инвеститора, смањење незапослености и интензивнији економски развој Града“, рекао је Бобан Станковић 
за званичан сајт Града Врања.    
 

У оквиру Међународног сајма привреде у Цељу у 
Словенији, одржан је округли сто на тему "Могућности 
инвестирања словеначких компанија у Србији". Након 
излагања представника српске Агенције за страна 
улагања и промоцију извоза СИЕПА, о потенцијалима 
Врања, олакшицама које град нуди инвеститорима, и 
могућностима сарадње говорио је градоначелник Зоран 
Антић. Он је том приликом представницима словеначких 
компанија поручио да је Град Врање отворен за 
инвеститоре, и да ће све службе у Градској управи, 
посебно Канцеларија за локални економски развој, која 
је једна од најбољих у Србији, бити на располагању 
онима који желе да улажу у Врање. Градоначелник 
Антић је говорио и о активностима које локална 
самоуправа спроводи у циљу лакшег добијања свих 
потребних дозвола, што град Врање сврстава у један од 
најпроактивнијих. Први човек Врања, његов помоћник 
Бобан Станковић и члан Градског већа Горан Ђорђевић 
имали су и билатералне разговоре са словеначким 
привредницима, који су изразили интересовање за 
улагање у Врање.  
 

13. септембар 2012. 

Ванредна седница Председништва СКГО 
 Драган Спирић, члан Градског већа за буџет и финансије, који председава и радном групом за припрему 

предлога за реформу локалних јавних прихода, присуствовао је у Београду ванредној седници 
Председништва Сталне конференције градова и општина. На седници су размотрени даљи кораци када је 
реч о заступању интереса локалне самоуправе, поводом најављених измена Закона о финансирању локалне 
самоуправе и реформе накнада, такси и других јавних прихода од значаја за локалну самоуправу. Ванредној 
седници Председништва СКГО присуствовао је и Млађан Динкић министар финансије и привреде, како би се 
у дијалогу са представницима градова и општина дошло до најповољнијих решења која се тичу система 
финансирања локалне самоуправе. 

 

14. септембар 2012. 

Председник СУБНОР-а Миодраг 
Зечевић боравио у Врању 

 У Врању је боравио председник републичког одбора СУБНОР-а Миодраг Зечевић са сарадницима. Он је у 
разговору са замеником председника Скупштине града Синишом Митићем изразио задовољсто што је у 
Врању, граду који је, како је рекао, познат по неговању тековина ослободилачких ратова. Заменик 
председника Скупштине Синиша Митић је говорио о историји Врања и слободарској традицији југа Србије. 
Он је честитао Миодрагу Зечевићу признање Биографског института САД-а за изузетна достигнућа у 
области права и историје за 2012. годину.  
 

14.септембар 2012. 

Пријем за представнике  ИПА 
 Заменик председника Скупштине града Синиша Митић приредио је 

пријем за представнике Интернационалне полицијске асоцијације из 
Македоније, Бугарске, Републике Српске, Хрватске и Србије, који су 
боравили у Врању. Он је присутне упознао са богатом историјом и 
традицијом Града Врања, као и са културним наслеђем и менталитетом, 
јединственим у Србији. Потом су говорили и представници свих секција 
ИПА, највеће полицијске структурне организације која броји преко 
500.000 чланова у 60-так земаља. Са представницима ИПА разговарао 
је и градоначелник Врања Зоран Антић.  
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ВЕСТИ 

 
 

ВЕСТИ 

БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
Библиотеке "Бора 

Станковић" , одржане су 
пројекције 

документарних филмова: 
„Голдвин  и његови 

филмови“, „Смртоносно 
оружје“,  „Марш 

пингвина“, „Хенријев 
повратак’“, „Необичне 
грађевине“, „ Зелена“, 
„Језик филма“ и „Мала 
госпођица Саншајн“. 

Одржани су и редовни 
часови енглеског језика. 

 
 

 
 
 
 

19. септембар 2012. 

Потписан уговор о унапређењу 
водоснабдевања у насељу Ћошка 

НАРОДНИ 
УНИВЕРТИТЕТ 

 
ЈУ Народни 

универзитет у Врању 
врши упис полазника 
за курсеве енглеског, 

немачког, грчког, 
шпанског, 

француског и 
италијанског језика. 
Трајање курса је 60 
школских часова, 

цена курса је 
7.000,оо , а плаћање 
у три месечне рате. 
По завршетку курса 
полазници полажу и 

добијају одговарајући 
сертификат. 

 

ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
Дечји савез је у оквиру 
Манифестације „Дани 
Врања“, организовао 
изложбу ликовних и 
фото радова на тему 

„Врање, мој град!“ као и 
цртање на исту тему. 

Поред „Веселе 
играонице“ реализована 
је акција „Клинци цртају 
на асфалту“ у сарадњи 

са Клубом Младих 
Уметника „54“ и 

креативна радионица 
„Шарени свет од папира 

и салвета“. 
 

 

ВЕСТИ 

18. септембар 2012. 

Представљен Програм обележавања   
два значајна јубилеја 

 

У Врању је одржан састанак руководства Града са директорима јавних предузећа и установа, на коме је било 
речи о оснивању Јединственог шалтера („One stop shop OSS“) чији ће рад, применом различитих модела, у 
значајној мери убрзати процес издавања грађевинских дозвола. Према речима консултаната из ЕУ ПРОГРЕС-а, 
Јединствени шалтер ће представљати механизам брже комуникације између јавних предузећа и грађана, 
односно инвеститора. На састанку је било речи и о потписивању Протокола о сарадњи између града Врања и 
градских јавних предузећа, којим ће се регулисати права и обавезе заинтересованих страна на 
имплементацији пројекта. Све активности до формирања JШ биће финансиране од стране Европске уније и 
Владе Швајцарске, кроз Програм европског партнерства са општинама – ЕУ ПРОГРЕС.  
 

17. септембар 2012. 

Јединствени шалтер ће олакшати услове  
за покретање бизниса 

 
 

У великој сали Скупштине града одржан је семинар у оквиру пројекта „Подстицање запошљавања младих 
кроз сарадњу са предузетницима и дијаспором“, у организацији Пројекта одрживог локалног развоја УСАИД 
и Групе 484, у сарадњи са Националном службом за запошљавање и регионалним агенцијама за локални и 
регионални развој. Присутнима се обратио градоначелник Врања Зоран Антић, који је младима пожелео 
успешну имплементацију својих идеја. “Покретање сопственог бизниса могуће је ако се пронађу стабилни и 
озбиљни партнери. Данашња економија пуна је ризика, тако да је успех загарантован само најхрабријима”, 
истакао је градоначелник Антић и додао да ће Град подржати сваки пројекат који има за циљ упошљавање 
младих људи.  

 

19. септембар 2012. 

Град ће подржати пројекте младих 
 

У малој сали Скупштине града представљен је Програм обележавања 100 година од ослобођења јужне Србије 
од Турака у балканским ратовима и 100 година од Кумановске битке. Градоначелник Врања Зоран Антић је 
рекао да је „Кумановска битка један од најважнијих догађаја у новијој српској историји, када су од вековног 
турског ропства ослобођени делови Старе Србије, односно Косова и Метохије“. Програм обележавања ова два 
значајна јубилеја представио је Сима Арсић из Удружења потомака ратника ослободилачких ратова Србије до 
1918. године. Централној прослави Дана ослобођења Врања од Турака, претходиће организација ходочашћа 
прецима на Крф, откривање Спомен бисте Јовану Хаџи-Васиљевићу у градском парку и обилазак споменика 
на подручју Града и изложба Историјског Архива и Народног музеја у Врању. У четвртак, 4. октобра у 11.00 
сати, на Спомен костурници на Шапраначком гробљу биће одата пошта погинулим ратницима Србије од 1912 
– 1918. године. За 13.00 сати заказана је Свечана седница Скупштине града и додела јавних признања „4. 
октобар“. У 19.00 сати, у Дому Војске Србије, биће одржана и Свечана академија поводом ослобођења Врања 
у Првом светском рату, 100 година од ослобођења јужне Србије од Турака у балканским ратовима и 100 
година од Кумановске битке.  Током октобра, биће проглашени најбољи литерарни и ликовни радови, одржан 
марш планинара трагом војске регента Александра и организован обилазак грађана на Зебрњак, где ће бити 
обележена годишњица Кумановске битке.  

 

 
 Градоначелник Врања Зоран Антић и генерални директор ЈП "Водовод" Крста Јањић потписали су уговор о 

изградњи уличне водоводне мреже и кућних прикључака за 31 домаћинство у насељу Ћошка, тачније у 
улицама Љутице Богдана и Данила Киша."Након изградње моста на Луковској реци у Тибужду, почињемо са 
реализацијом још једног веома важног пројекта, који ће  допринети побољшању квалитета живота ромског 
становништва", истакао је градоначелник Антић.Генерални директор Водовода Крста Јањић је изјавио да ће 
радови почети убрзо и да ће ово предузеће уложити напоре да их заврши што пре, иако је рок за изградњу 
два месеца.У име Програма европског партнерства са општинама ЕУ ПРОГРЕС присутнима се обратила Ивана 
Тодоровић, пројектни координатор, која је истакла да је изградња водоводне мреже у насељу Ћошка део 
регионалног пројекта унапређења водоснабдевања у насељима у којима живи ромско становништво у јужној 
и југозападној Србији, и поред Врања укључује и пројекте у Сурдулици и Новом Пазару.Вредност пројекта у 
Врању износи 51.000 еура, од чега Европска унија и Влада Швајцарске кроз програм ЕУ ПРОГРЕС улажу 
45.000, а град Врање 6.000 еура.  
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НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
Поводом  ''7. 

септембра'' Дана 
ослобођења Врања 

отворена је изложба 
''Два века пушака на 

територији 
Југославије“. Слађан 
Ивановић, директор 

Народног музеја 
Врање, одржао је 

стручно предавање 
на тему 

„Југословенска пушка 
М.24“. 

 
 

25. септембар 2012. 

Одржан састанак Одбора 32. 
манифестације "Борини позоришни дани" 

 

 

Традиционална културна манифестација "Борини позоришни дани", која се 
већ 32 године организује у част великана српске књижевности Борисава 
Станковића биће одржана у периоду од 20. до 25.октобра, чуло се на 
састанку Одбора којим председава градоначелник Врања Зоран Антић. 
Фестивал ће бити отворен представом "Народна драма" у режији Снежане 
Тришић, а претходиће јој изложба скица позоришних костима и фотографија 
Зоре Живадиновић-Давидовић унуке Боре Станковића. На програму 
Фестивала 23.октобра је "Тајна Грете Гарбо" са првакињом београдског 
глумишта Тањом Бошковић,  а 24. гостује прослављени Зијах Соколовић. Са 
по једним извођењем наступиће глумци овдашњег и позоришта из Београда -
Установа културе "Вук Караџић", а ансамбл из Шапца одиграће две 
представе.Једна од њих је монодрама "Зоран Радмиловић". Све представе 
биће одигране у сали Дома Војске са почетком у 20 сати. 

20. септембар 2012. 

Извршена примопредаја дробилице  

 
На санитарној депонији „Метерис“, у присуству представника 
Града Врања, предузећа „Алтом плус“ из Београда и ЈКП 
„Комрад“, извршена је примопредаја машине – дробилице за 
грађевински отпад. Према речима градоначелника Врања 
Зорана Антића, дробилица ће посебно утицати на повећање 
већ ограничених капацитета депоније „Метерис“. „Реализација 
овог пројекта представља и искорак у формирању великог 
Рециклажног центра, чиме ће Град Врање у значајној мери 
бити технолошки уређена целина“, рекао је градоначелник 
Антић. Пројекат је финансиран од стране ПБИЛД Програма у 
укупној вредности од 67.960 долара. 

 
 

18. септембар 2012. 

Канцеларија за младе акредитована 
за “Европски волонтерски сервис” 

 У склопу програма Европске комисије „Млади у акцији“, Канцеларија за младе Врање је успешно 
завршила акредитацију за компоненту програма “Европски волонтерски сервис”. На тај начин, ова 
организациона јединица Градске управе Врање, постала је пета Канцеларија за младе у земљи која 
је задовољила све стандарде и добила званично одобрење акредитационог центра у Словенији да, 
као “сендинг” организација, својим младим активистима, узраста од 16 – 30 година, пружи прилику 
да путују у друге земље Европе и да у партнерским организацијама раде на пројектима у чијем су 
осмишљавању и сами учествовали.   

 

ИСТОРИЈСКИ 
АРХИВ 

 
Историјски архив „31. 

јануар“ у Врању,  
поводом 50 година 

рада, у оквиру 
манифестације „Дани 
Врања“ приказао је 
изложбу архивских 

докумената 
„Југословенске владе 
1918-2006“ – Архива 
Југославије. Изложба 

је приказана у 
Галерији Народног 
музеја. Врањска 

публика била је у 
прилици да види 297 

експоната који 
сведоче о раду влада 

Краљевине 
Југославије, СФРЈ, 

СРЈ и Државне 
заједнице Србије и 

Црне Горе. 

 

ЕЛЕКТРОДИСТРИ
БУЦИЈА 

 
Екипе ЕД Врање су у 
септембру радиле на 
на 110 киловолтном 

далеководу. 
 

ВЕСТИ 

21. септембар 2012. 

Повећање енергетске сигурности 

 
У организацији Централно европског форума за развој (ЦЕДЕФ) у Нишу је одржан Трећи међународни форум 
под називом "Снабдевање енергијом и енергетска сигурност у Југоисточној Европи" -Земља партнер-Руска 
Федерација, коме је присуствовао председник Скупштине града Врања Дејан Тричковић са сарадницима. На 
форуму је било речи о могућностима повећања енергетске сигурности путем сагледавања енергетске 
ситуације региона. Скуп је отворила Зорана Михајловић министарка енергетике, развоја и заштите животне 
средине. 

25. септембар 2012. 

Договорени даљи кораци у  
обнови позоришта 

 
Чланови Одбора за обнову позоришта на данашњој седници усвојили су Извештај о предузетима и 
релизованим активностима на рашчишћавању зграде, одајући притом велику захвалност припадницима 
Четврте бригаде Копнене војске Србије и радницима Електродистрибуције, који су били укључени у овај 
посао. Како се чуло радови су трајали скоро месец дана, и у том временском периоду однето је 400 тона 
шута, 50 кубика нагореле грађе и пребачена сценографија.Што се тиче даљих активности, прва ће бити 
покривање позоришта лимом, за шта ће бити ангажована јавна предузећа. Чланови Одбора су на предлог 
градоначелника Врања Зорана Антића једногласно прихватили да идејно решење за реконструкцију и 
доградњу позориште раде пројектантске фирме из Врања, тим пре што је Удружење архитеката спремно да 
то уради без надокнаде. Такође, закључено је да приликом избора извођача грађевинских радова приоритет 
имају предузећа из Врања.На седници је разматран и финансијски извештај о прикупљеним средствима, уз 
оцену да се морају интензивирати лични контакти, како би се што више предузећа и појединаца укључило у 
акцију. Највећа финансијска подршка ипак се очекује  од Владе Србије, што је и обећао премијер Ивица 
Дачић приликом посете Врању.Председник Одбора и градоначелник Врања Зоран Антић се осврнуо и на 
писање појединих медија о наводној политизацији обнове позоришта, оштро их демантујући.Како је истакао, 
позориште није власништво политичких странака, већ свих грађана, потенцирајући да је цео процес 
транспарентан, и да неће дозволити било какву злоупотребу. 
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Служба за односе са јавношћу infocentar@vranje.rs  017/402-398; 402-344; 402-396  www.vranje.rs 

ОБНОВИМО ПОЗОРИШТЕ!  
Пошаљите СМС: обновимо врањско позориште на 2141 (цена поруке Телеком, Теленор, Вип: 60 дин) 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а  

„ДАНИ ВРАЊА“ 2012   
 

 

  

  

 

 

Наступ групе „Гарави сокак“ Концерт групе „Tropico band“ 

Концерт Дејана Петровића и Биг Бенда Презентација старих јела 

Глумци позоришта „Бора Станковић“ Фрајле 

Служба за односе с јавношћу · 017/402-398; 402-344; 402-396 · www.vranje.rs


